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MOVES#105    Anna Marziano  »3 Films«
Screening
15. December 2015, 8.30pm

Dear Friends,
Image Movement is delighted to host an evening with Anna Marziano.

Anna Marziano grew up in Italy. After relocating to Paris in 2009 she studied documentary 
filmmaking at Ateliers Varan, and later participated at Studio national des arts contemporains in 
Tourcoing. Screenings of her films include Ann Arbor Festival, Kurzfilmtage Oberhausen, 
Experimenta in Bangalore, the Torino Film Festival, or the Toronto International Film Festival.

In her artistic practice Marziano experiments with documentary and with essayistic forms, exploring 
the aesthetic of fragments while laying a particular attention on participatory gestures and processes 
of production. She is mixing digital media, archival material with 16mm and super-8 film. 

At Image Movement Anna Marziano will present three of her works. »The mutability of all things 
and the possibility of changing some« (2011) is a trip to the Italian countryside, to Abruzzi, a region 
that was damaged by the earthquake in 2009. By way of fragments of conversations, archive material 
and readings in public spaces, the film explores the becoming of individual and social bodies, asking, 
how should one accommodate the perpetual new beginning of things and continue participating in the 
transformation of a community. With »Orizzonti Orizzonti!« (2014) the travel leads us a bit further 
down into the south of Italy. The film documents encounters with Apulians, oscillating between black-
and-white documentary neorealism and placid seascapes. While »La Veglia« (2010) is observing a 
peaceful home life that is suddenly interrupted by the proclaimings of a political rally. Focussing on 
the relationship between individual space and the media system, that seems to replace the reality. 

Anna Marziano will be present.
Admission is free.
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MOVES#105    Anna Marziano  »3 Films«
Screening
15. Dezember 2015, 20:30 Uhr

Liebe Freunde,
Image Movement freut sich auf einen Abend mit Anna Marziano.

Die aus Italien stammende Filmemacherin Anna Marziano war 2009 nach Frankreich gezogen, wo 
sie Dokumentarfilm in den Pariser Atelier Varan studierte und später im Le Fresnoy - Studio 
national des arts contemporains in Tourcoing. Seit 2013 lebt sie in Berlin.  Mit ihren Filmen ist sie 
regelmäßig Gast auf internationalen Festivals wie zum Beispiel beim Ann Arbor Festival, den 
Internationalen Kurzfilmtagen Oberhausen, der Experimenta in Bangalore, dem Torino Film 
Festival oder dem Toronto International Film Festival.

Im Zentrum von Marzianos künstlerischer Praxis steht das Experimentieren mit dokumentarischen 
und essayistischen Formen, sie erforscht die Ästhetik der Bruchstücke, wobei sie ein besonderes 
Augenmerk auf partizipatorische Gesten und Produktionsprozesse legt. Dabei mischt sie digitale 
Formate, Archivmaterial, 16mm und Super-8-Film.

Bei Image Movement wird Anna Marziano drei ihrer Filme präsentieren. »The mutability of all 
things and the possibility of changing some« (2011) ist eine Reise auf das italienische Land, nach 
Abruzzien, eine Region, die im Erdbeben von 2009 schwer in Mitleidenschaft gezogen wurde. Aus 
Gesprächsfetzen, Archivmaterial und Lesungen im öffentlichen Raum erkundet der Film das Werden 
des individuellen und gesellschaftlichen Körpers, und fragt, wie man dem ständigen Neubeginn der 
Dinge Rechnung tragen kann und dabei weiterhin an der Verwandlung der Gemeinschaft teilhaben. 
»Orizzonti Orizzonti!« (2014) führt uns ein Stück weiter in den Süden Italiens. Der Film zeigt die 
Begegnung mit Apuliern, oszilliert zwischen dokumentarischem, schwarz-weißen Neorealismus und 
friedlichem Seestück. »La Veglia« (2010) schließlich ist die Beobachtung eines friedvollen Lebens 
daheim, das plötzlich von den Parolen einer politischen Demonstration unterbrochen wird. Der Film 
konzentriert sich auf die Beziehung zwischen dem privaten Raum und dem System der Medien, das 
die Realität zu ersetzen scheint.

Anna Marziano wird anwesend sein.
Der Eintritt ist frei.

(film stills courtesy of the artist)
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